



الشركة الوطنية للمنظفات الصناعية ش.م.ع.ع.
The National Detergent Co. s.a.o.g.

شهادة الأيزو ٩٠٠١:٢٠١٥
An ISO 9001:2015 Certified company

Date: 17th November 2025

التاريخ: 2025/November/17th

After compliments,

تحية طيبة وبعد:-

Subject: Update on Discontinuation of Legal Advisor Services.

تحديث بشأن إيقاف خدمات المستشار القانوني.

In compliance with the disclosure requirements of the Muscat Stock Exchange (MSX) and pursuant to Administrative Decision No. (38/2025) issued by the Financial Services Authority (FSA), we wish to inform that the Board of Directors of The National Detergent Co SAOG has resolved to discontinue the engagement of Saud Al Zadjali Law Firm as the Company's legal advisor, effective from 13th November 2025.

امتنثالاً لمتطلبات الإفصاح الخاصة ببورصة مسقط (MSX)، وعملاً بأحكام القرار الإداري رقم (38/2025) الصادر عن هيئة الخدمات المالية (FSA)، نود أن نبين لكم بأن مجلس إدارة الشركة الوطنية للمنظفات الصناعية ش.م.ع.ع. قد قرر إنهاء التعاقد مع مكتب سعود الزدجالي للمحاماة كمستشار قانوني للشركة، وذلك اعتباراً من تاريخ 13 نوفمبر 2025م.

وقد تم اتخاذ هذا الإجراء وفقاً لقرار هيئة الخدمات المالية (FSA) وستقوم الشركة بتعيين مستشار قانوني جديد من بين مكاتب المحاماة المعتمدة لدى الهيئة، وسيتم الإفصاح عن تفاصيل التعيين فور الانتهاء من الإجراءات اللازمة.

This action has been taken in accordance with the FSA decision. The Company will appoint a new legal advisor from among the FSA-accredited law firms, and the details of the appointment will be disclosed once finalized.

ونؤكد أن ما ورد أعلاه يتوافق مع التزامات الشركة المتعلقة بالإفصاح وفقاً للوائح المعمول بها لدى بورصة مسقط (MSX) وهيئة الخدمات المالية (FSA).

We trust the above is in order and remains compliant with the disclosure obligations under the applicable MSX and FSA regulations.

Regards,


Murali Sundar Kothandaraman Arun
Chief Executive Officer

